
 

Närvarande:  

Pernilla, Tony, Johan Jenny, Susanne, Malin  

 

 

Protokoll fotbollssektion Ungdom/Dam 191118 

 
Tony hälsar välkommen och öppnar mötet.  

Dagordning godkänns  

Föregående protokoll gås igenom  

 

Skrivelser och rapporter 

- projekt damlag.  

 

Vi är glada och stolta över att vi blev beviljade pengar (25 000 kr) från projektet,  

Alla är olika - Olika är bra.  

Det är ett projekt som Svenska fotbollsförbundet och ICA står bakom. 

Vi vill med de pengarna fortsätta satsa på att utveckla tjejernas fotbollsframtid i 

klubben.  

Vad behövs göras för att få tjejerna att fortsätta spela fotboll i klubben och att vi 

kan ha ett aktivt damlag. 

Innan dagens sektionsmöte hade Susanne och Malin möte med Isabelle från Sisu 

ett möte om hur projektet ”stanna kvar, starta upp” ska ta form.  

De bestämde att det blir en träff med spelare, tränare och några från sektionen 

den 8 december, där ska de gemensamt planera året som kommer med träffar 

tränings upplägg och gemensamma målbilder. Mötet kommer också innefatta 

pepparkaksbak och match.  

Spelare som berörs och skapar det nya damlaget är från ålder 05 -99 och spelare 

från HOIF och Små IF  

 

- samarbete killsidan  

 

Johan rapporterade från ett möte tillsammans med Små IF angående P lagen och 

olika samarbeten för att främja fotbollen i östernärke. 

Hoif kommer att ha ett P07,08,09  HOIF/ Små IF tränare Jimmy Södergren, i 

och med att laget heter så kan man låna spelare mellan klubbarna vid matcher. 

Små IF kommer då ha ett motsvarande lag som heter P07,08,09 Små IF/HOIF 

som tränas av Magnus Rendal. Dessa lag kommer att ibland även träna 

tillsammans lagen kommer spela 7 mot 7 

Små IF lägger ner sina P06 lag och hänvisar de spelarna till HOIF. 

Vi kommer även denna säsong  ha ett P06-04 lag vi söker dispens för våra P05 

och P04.  

 



Ekonomi 

- nästa år 
Tony och Oskar har haft telefonmöte och stämt av ekonomin bl.a. kring olika 

lagkassor mm 

Vi lyfter även behovet av att sektionen har tillgång till ett kontokort. Tony kollar 

upp det med Oskar. 

 

Vi har fått förfrågan om att sälja lotter från Sportlotteriet. Tony skickar ut 

underlag så tittar vi på det till nästa sektionsmöte.  

Ett förslag vi har är att det eventuellt skulle kunna säljas i kiosken och vid olika 

HOIF dagar som Odenkuppen mm. Vi återkommer med diskussionen vid nästa 

möte. 

 

Malin berättar om företaget sockgrossisten och att de varje paket från dem ger 

en större vinst än New Body. Malin tar fram infomaterial till nästa möte. 

  

 

Planering av Odencupen se mer i bilaga  

 

(Delat dokument) 

 

https://docs.google.com/document/d/1zWaU-fAOvz-

6tpIaQTttm4V9LrTsIHdtGkgj2ja_9pc/edit?usp=sharing 

 

Vi spånar på idéer för matchens profil till nästa gång. 

Ett förslag är svettarmband. 

Nästa möte kommer vi även beställa medaljer och pokaler. 

 

Bra med anmälningar till F14 gruppen och några till, men i några andra klasser 

är det lite tunt med anmälningar  

Johan och Tony skickar ut en påminnelse till andra klubbar vi förlänger även 

anmälningstiden till 8 December. 

 

Övriga frågor 

Vi beslutar att vi startar upp två nya lag till våren 

F12/13 med tränare Robert och Jimmy  

P12/13 förslag på tränare av oss i sektionen är Fredrik Erlandsson  

Fotbollslek 14/15  vi söker efter ledare  

 

Nästa möte 

9/12 -19 kl 18:00  

 

Tony avslutar mötet  

https://docs.google.com/document/d/1zWaU-fAOvz-6tpIaQTttm4V9LrTsIHdtGkgj2ja_9pc/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1zWaU-fAOvz-6tpIaQTttm4V9LrTsIHdtGkgj2ja_9pc/edit?usp=sharing


 

 

Sekreterare Jenny Stannisson  


